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Protokół Nr XLVIII 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

28 kwietnia 2022 roku, godz. 13:30 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas 

rozpoczęcia obrad nieobecni: radny Mirosław Sieniakowski, radny Bartosz Walewski, 

radny Piotr Soćko oraz radny Łukasz Wiśniewski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula 

Baraniecka.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

O godz. 13:30 Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XLVIII sesję 

Rady Powiatu w VI kadencji powitała zebranych radnych oraz zaproszonych gości  

i stwierdziła prawomocność obrad.   

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o 

zgłaszanie wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie XLVIII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu dotyczące 

złożonego sprawozdania. 

5. Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu 

Powiatu. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 

8. Informacja na temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie i Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Reszlu. 

9. Roczne sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Kętrzynie za 2021 rok wraz z wykazem potrzeb na 2022 rok w zakresie realizacji 

zadań pomocy społecznej i innych ustaw. 

10. Roczne sprawozdanie z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej w 

Powiecie Kętrzyńskim za 2021 rok. 

11. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Powiatu Kętrzyńskiego.  



 2 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Nr XLVII/390/2022 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 

marca 2022 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych; 

b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu; 

c) wysokości środków finansowych na Budżet Obywatelski Powiatu 

Kętrzyńskiego na 2023 rok; 

d) zmian w budżecie powiatu na rok 2022. 

13. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Powiatu w dniu 30 marca 2022 r. 

14. Zamknięcie XLVIII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 

 

 Radni nie zgłosili wniosku o zmianę porządku obrad. 

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula 

Baraniecka poprosiła Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie 

sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 

30 marca 2022 r. do 28 kwietnia 2022 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Starosta odnosząc się do 

sprawozdania przedstawił następujące działania: 

1) Zarząd Powiatu na wniosek Burmistrza Reszla w drodze podjętej uchwały Nr 

1041/2022 uzgodnił projekt miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Reszel w rejonie ul. Wojska Polskiego oraz  ul. 

Krasickiego. Starosta wyjaśnił, że jest to obszar nieruchomości Powiatu 

podlegającej zbyciu, na którą do 9 czerwca można wpłacać wadium, a przetarg 

na sprzedaż odbędzie się 21 czerwca; 

2) Zarząd Powiatu na wniosek firmy BTP Sp. z o. o. występującej na wniosek 

inwestora tj. Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, wyraził pozytywną opinię 

celem uzyskania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 

„Przebudowa drogi wojewódzkiej Nr 650 na odcinku Nowa Różanka – Solanka”. 

Starosta wyjaśnił, że dotyczy to budowy brakującego fragmentu ścieżki 

rowerowej na odcinku Kętrzyn – Węgorzewo przy drodze wojewódzkiej; 

3) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o najkorzystniejszej ofercie  

w postępowaniu o udzielenie zamówienia w trybie postępowania bez negocjacji 
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„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1580 N ul. Szkolna w Korszach. Starosta 

dodał, że środki na ten cel znajdują się w budżecie powiatu, a ponadto zostało 

przyznane dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz 

część wkładu własnego zabezpiecza Gmina Korsze. Zarząd Powiatu przyjął ofertę 

Przedsiębiorstwa Budowy Dróg i Mostów Sp. z o. o. Mińsk Mazowiecki z kwotą 

2 633 000 zł; 

4) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o najkorzystniejszej ofercie w ramach 

postępowania dotyczącego poprawy parametrów technicznych oraz warunków 

bezpieczeństwa poprzez przebudowę dróg powiatowych na terenie gminy 

Kętrzyn. Starosta dodał, że tutaj również wykonawcą zostało Przedsiębiorstwo 

Budowy Dróg i Mostów Sp. z o. o. Mińsk Mazowiecki z ceną 9 355 000 zł. 

Następnie Starosta powiedział, że w tym projekcie przyznano promesę 

inwestycyjną z Programu Inwestycji Strategicznych; 

5) Zarząd Powiatu unieważnił postępowanie o udzielenie zamówienia w trybie 

podstawowym bez negocjacji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1618 N Szestno 

– Nakomiady w miejscowości Langanki, którego powodem było brak ofert. 

Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu podjął decyzję o wszczęciu kolejnego 

postępowania również na odcinek w miejscowości Langanki; 

6) Zarząd Powiatu na wniosek Wójta Gminy Kętrzyn, w drodze podjętej uchwały, 

udzielił pozytywnej opinii w przedmiocie zaliczenia do kategorii dróg gminnych 

dróg stanowiących własność Gminy Kętrzyn; 

7) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał powołał komisję odbiorową do 

przeprowadzenia czynności odbiorowych zadań inwestycyjnych; 

8) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o najkorzystniejszej ofercie  

w postepowaniu o zamówienie „Przebudowa drogi powiatowej 1703 N na 

odcinku od drogi wojewódzkiej Nr 590 N do miejscowości Modgarby. Starosta 

poinformował, że Powiat otrzymał dofinansowanie w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg, a ponadto w budżecie Powiatu zabezpieczone są środki 

na ten cel oraz Gmina Barciany dokłada 200 000 zł do wkładu własnego  

w ramach współpracy; 

9) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały Nr 1038/2022 określił formę 

przekazywania sprawozdań budżetowych; 

10) Zarząd Powiatu zapoznał się z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w sprawie wydania pozytywnej opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu  

w Kętrzynie sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Kętrzyńskiego; 

11) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o złożeniu przez Szpital Powiatowy  

w Kętrzynie wniosku do banku w sprawie częściowej spłaty kredytu w wysokości 

2 642 000 zł wynikającej z umowy kredytowej z 14 grudnia 2007 r. Starosta 

dodał, że źródłem finansowania straty będą środki własne szpitala, a do spłata 

pozostanie jeszcze 2 000 000 zł kredytu. Starosta powiedział, że jest to 

wyjątkowy moment, w którym szpital wcześniej spłaca kredyt. Dodał, że opinia 
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Skarbnika Powiatu oraz Zarządu Powiatu w tej sprawie jest pozytywna; 

12) Zarząd Powiatu ogłosił czwarty przetarg ustny nieograniczony – cena 

wywoławcza nieruchomości wynosi 978 000 zł, a wadium 99 000 zł. Starosta 

dodał, że przetarg odbędzie się 21 czerwca 2022 r.; 

13) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wyniku pierwszego przetargu 

ustnego ograniczonego  działki nr 84/2 położonej w miejscowości Kętrzyn. 

Starosta poinformował, że cena wywoławcza wynosiła 47 000 zł, natomiast cena 

uzyskana w przetargu to 47 580 zł; 

14) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wyniku drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

Karolewo; 

15) Starosta poinformował, że w konkursie na stanowisko dyrektora Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Reszlu wpłynęła tylko jedna oferta, w związku z czym w oparciu o 

ustawę o działalności leczniczej nie wybrano kandydata na to stanowisko. 

Starosta dodał, że Zarząd Powiatu ponownie ogłosił konkurs; 

16) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołem z kontroli przeprowadzonej w Liceum 

Ogólnokształcącym dla Dorosłych STOPKA w Kętrzynie oraz Szkole Policealnej 

Farmaceutycznej w Kętrzynie. Starosta wyjaśnił, że w sprawozdaniu można 

zapoznać się z zaleceniami pokontrolnymi i wnioskami z kontroli; 

17) Zarząd Powiatu podjął decyzję o sfinansowaniu kosztów noclegu w wysokości 

1450 zł dla 10 zawodników Klubu Sportowego Giria Kętrzyn biorących udział  

w ogólnopolskich zawodach kettlebell w Kaliszu; 

18) Zarząd Powiatu zadecydował o wsparciu finansowym kwotą 2 000 zł Motoklubu 

Reszel z przeznaczeniem na wrześniowe zawody motokrosowe; 

19) Zarząd Powiatu podpisał kolejne porozumienia z Powiatami na wykonywanie 

zadania prowadzenia Powiatowego Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i 

Kobit w Ciąży.  

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

Radny Lech Ryndzionek zapytał jakie są powody braku chętnych na zakup 

działek w Karolewie.  

 

Ad. pkt 5 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

POWIATU 

  Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że te działki nie są dla Powiatu żadnym 

obciążeniem, dlatego cena nie jest obniżana, a na pewno niektóre zainteresowane 

osoby czekają na obniżenie wartości. Ponadto Starosta dodał, że Gmina Wiejska 

Kętrzyn nie posiada na te działki planu zagospodarowania przestrzennego ale są na nie 

wydane warunki zabudowy. Starosta powiedział, że są jeszcze inne działki, ale powiat 
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nie kończy się na tym roku ani na tej kadencji.  

 

Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

 Radni nie zgłosili zapytań ani interpelacji.  

 

Ad. pkt 7 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

  Przewodnicząca Rady Powiatu przypomniała radnym o konieczności złożenia 

oświadczeń majątkowych.  

 

Ad. pkt 8 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA SZPITALA POWIATOWEGO W 

KĘTRZYNIE I ZESPOŁU OPIEKI ZDROWOTNEJ W RESZLU 

a) Zespół Opieki Zdrowotnej w Reszlu 

 

Przewodnicząca poinformowała, że Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Reszlu przesłała radnym pisemne sprawozdanie (zał. nr 3). 

 Dyrektor Katarzyna Ślimak poinformowała, że przedstawiła sprawozdanie na 

dwóch posiedzeniach komisji stałych poprzedzających sesję, w związku z czym 

poprosiła radnych o zadawanie pytań. 

 Radny Ryszard Kawczyński poprosił Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Reszlu o informację na temat ilości pacjentów, obłożenia oraz czasu oczekiwania na 

wolne miejsce. 

 Dyrektor Katarzyna Ślimak poinformowała, że Zespół Opieki Zdrowotnej działa  

w dwóch zakresach:  

- zakład opiekuńczo-leczniczy – 48 miejsc; 

- oddział hospicyjno-paliatywny – 12 łóżek. 

Dyrektor wyjaśniła, że obecnie jest pełne obłożenie i to nie zmienia się od wielu lat. 

Dyrektor dodała, że w zakładzie opiekuńczo-leczniczym kolejka jest zależna od stanu 

pacjenta, oceny lekarza pierwszego kontaktu lub szpitala w złożonych dokumentach i 

waha się w okolicach 3 do 9 miesięcy.   

 Następnie radny Ryszard Kawczyński zapytał, jak wygląda budżet placówki za 

ubiegły rok. 

 Dyrektor poinformowała, że rok 2021 zamknął się zyskiem w wysokości 119 000 

zł pomimo wykonania wielu inwestycji.  

 Radny Lech Ryndzionek zapytał czy w związku z sytuacją energetyczną, która 

zaistniała Europie i Polsce przewiduje się jakieś kłopoty do końca roku. 

 Dyrektor wyjaśnił, że placówka jest już po przetargach i posiada zabezpieczenie 

finansowe na opłaty za gaz i energię, natomiast na ciągłość w dostawie gazu nie ma 
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wpływu.  

 

b) Szpital Powiatowy w Kętrzynie 

 

Dyrektor Wojciech Glinka poinformował, że Szpital Powiatowy w Kętrzynie od 

28 marca funkcjonuje już jako szpital wielooddziałowy, a przejście do tego stanu nie 

sprawiło większych kłopotów, co jest zupełnie różne od sytuacji z ubiegłego roku. 

Odnosząc się do gazu i energii, Dyrektor poinformował, że ceny są znacznie wyższe niż 

w roku ubiegłym. Dyrektor poinformował, że kolejnym czynnikiem, który może 

destabilizować finanse jest planowany od 1 lipca wzrost płac, który może być bardzo 

znaczący i o ile pracownicy zatrudnieni na umowę o pracę mają spokojną przyszłość, 

ponieważ ten obszar zostanie pokryty, to negocjowany jest obszar dodatkowego 

finansowania pracowników medycznych zatrudnionych na umowach kontraktowych. 

Następnie Dyrektor poinformował, że szpital spłacił wszystkie pożyczki zaciągnięte od 

Powiatu oraz częściowo spłacił kredyt w wysokości 2 500 000 zł. Ponadto dyrektor 

powiedział, że realizuje teraz zakup sprzętu i aparatury medycznej finansowanej  

z Regionalnego Programu Operacyjnego na kwotę 3 600 000 zł, z czego 800 000 zł to 

wkład własny ze środków szpitala. Dyrektor poruszył temat zatrudnienia w szpitalu 

lekarzy z Ukrainy i Białorusi. Wyjaśnił, że działania, które zostały podjęte wraz ze 

Starostą rok temu przynoszą owoce i w tej chwili 7 lekarzy już od dłuższego czasu ma 

prawo wykonywania zawodu i pracując pod nadzorem specjalisty zapoznają się z 

systemem informatycznym i dostosowują się do obowiązujących warunków. Dyrektor 

dodał, że lekarze zdali egzamin z języka polskiego, a 1 czerwca zdają egzamin 

weryfikujący, po którym będą mogli ubiegać się o staże podyplomowe rozpoczynając 

tryb kształcenia przewidziany przez polskie prawo.  

Starosta Michał Kochanowski powiedział, że ciężko jest określić słowami jak 

szpital zmienił się przez trzy lata w kontekście organizacyjnym, finansowym i 

kadrowym. Starosta podziękował Dyrektorowi za zaangażowanie w pracę. Starosta 

przypomniał, że bardzo dobrą decyzją było wejście w konsorcjum i przejęcie od 

prywatnego podmiotu prowadzenie pogotowia ratunkowego, chociaż szpital nie 

posiadał karetek, w związku z czym jedna została zakupiona z budżetu Powiatu, trzy 

kolejne zostały wzięte w leasing, następna sfinansowana przez Miasto Kętrzyn,  

a o kolejną postaraliśmy się w Ministerstwie Zdrowia. Starosta dodał, że mija już 3 lata  

i karetki są własnością szpitala. Ponadto Starosta powiedział, że przy szpitalu powstała 

poradnia ginekologiczna w ramach kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia  i w 

końcu lekarze pełnią dyżur na Izbie Przyjęć, czego do tej pory nie było, a ponadto są 

zapewnione dyżury na wszystkich oddziałach. Starosta poinformował, że remont bloku 

operacyjnego znacznie przesunął się w czasie z uwagi na przekształcenie placówki  

w szpital jednoimienny, a następnie w związku z koniecznością uzyskania wszelkich 

zezwoleń. Starosta dodał, że plac budowy jest już oddany i teraz trzeba tylko trzymać 

kciuki żeby budowa przebiegała sprawnie. Starosta poprosił Dyrektora o wyjaśnianie, 
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jak obecnie pracuje blok operacyjny. 

Dyrektor poinformował, że sytuacja zmieniła się na lepsze, ponieważ obecnie  

w szpitalu pracuje 5 anestezjologów, zreorganizowana została praca bloku tak, że 

zabiegi odbywają się przez 12 godzin dziennie, ponieważ zapotrzebowanie na zabiegi 

jest ogromne. 

Przewodnicząca poprosiła, aby Dyrektor wymienił oddziały, które funkcjonują 

obecnie w szpitalu. 

Dyrektor poinformował, że jest to oddział chorób wewnętrznych, oddział 

chirurgii ogólnej, oddział ortopedyczno-urazowy, oddział dziecięcy, OIOM oraz 

ginekologia planowa. Dyrektor poinformował, że do wszystkich poradni są bardzo duże 

kolejki i poprosił o wyrozumiałość, ponieważ pacjenci są przyjmowani codziennie. 

Radny Lech Ryndzionek zapytał, co Dyrektor sądzi o powrocie zachorowań na 

COVID-19, czy rzeczywiście jest zagrożenie. 

Dyrektor wyjaśnił, że w takich sprawach słucha osób mających odpowiednią 

wiedzę i doświadczenie, a epidemiolodzy mówią, aby nie lekceważyć tego zagrożenia. 

 

Ad. pkt 9, 10, 11 

ROCZNE SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI POWIATOWEGO CENTRUM POMOCY 

RODZINIE W KĘTRZYNIE ZA 2021 ROK WRAZ Z WYKAZEM POTRZEB NA 2022 ROK W 

ZAKRESIE REALIZACJI ZADAŃ POMOCY SPOŁECZNEJ I INNYCH USTAW 

ROCZNE SPRAWOZDANIE Z EFEKTÓW PRACY ORGANIZATORA RODZINNEJ PIECZY 

ZASTĘPCZEJ W POWIECIE KĘTRZYŃSKIM ZA 2021 ROK 

OCENA ZASOBÓW POMOCY SPOŁECZNEJ POWIATU KĘTRZYŃSKIEGO 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że obszerne sprawozdanie 

zostało radnym przekazane w wersji elektronicznej (zał. nr 4) i poprosiła Dyrektor 

Dorotę Siwicką o przekazanie najistotniejszych informacji w tym zakresie.  

 Dyrektor Dorota Siwicka poinformowała, że zacznie od punktu dotyczącego 

oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Kętrzyńskiego, ponieważ Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie jest w zasobach pomocy społecznej, a 

Organizator Rodzinnej Pieczy Zastępczej jest działem Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o przedstawienie zagadnień tak jak 

zasugerowała Dyrektor Dorota Siwicka. 

 Dyrektor poinformowała, że mamy pięć jednostek, które działają w zakresie 

zasobów pomocy społecznej Powiatu Kętrzyńskiego i są finansowane ze środków 

Powiatu czy też środków zleconych. Dodała, że w 2021 r. budżet przeznaczony na 

pomoc społeczna i integrację wyniósł ponad 16 000 000 zł, a liczba spraw jaką się 

zajmowano to ponad 18 000, natomiast liczba pracowników nie zmienia się  

i wynosi 128 osób. Dyrektor poinformowała, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Kętrzynie nadzoruje i kieruje do Powiatowych Domów Dziecka w Kętrzynie i Reszlu, 
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gdzie jest po 14 miejsc oraz do Domu Pomocy Społecznej, a ponadto nadzoruje 

Warsztat Terapii Zajęciowej, do którego uczęszcza 40 osób niepełnosprawnych. 

Dyrektor wyjaśniła, że budżet Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Kętrzynie to 8 200 000 zł, a zadania jednostki są podzielone na pięć zespołów: 

- zespół pomocy instytucjonalnej i poradnictwa specjalistycznego, świadczeń i nadzoru 

– zajmuje się wypłacaniem świadczeń, wydawaniem decyzji oraz nadzoruje jednostki, 

które zostały wymienione. Ponadto zajmuje się umieszczaniem w placówkach 

opiekuńczo-wychowawczych, Domu Pomocy Społecznej, poradnictwem 

specjalistycznym oraz szkoleniem kadry z zakresu pomocy społecznej. Dyrektor dodała, 

że w ramach tego zespołu prowadzony jest Ośrodek Interwencji Kryzysowej na  

8 miejsc oraz Dom dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży na 15 miejsc i 

udzielane są porady prawne, psychologiczne, pedagogiczne, a także wsparcie socjalne. 

Prowadzone jest także zadanie zlecony tj. Program Korekcyjno-Edukacyjny dla Osób 

Stosujących Przemoc w Rodzinie oraz Program Psychologiczno-Terapeutyczny dla Osób 

Stosujących Przemoc w Rodzinie; 

- Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności – Dyrektor poinformowała, że 

w roku 2021 wydał 2432 orzeczenia, 698 legitymacji i 283 karty parkingowe; 

- zespół ds. rehabilitacji osób niepełnosprawnych – zespół dysponuje środkami PFRON i 

w 2021 roku wydano ponad 2 000 000 zł obejmując wsparciem 1362 osoby; 

- Organizator Rodzinnej Pieczy Zastępczej – zajmuje się rodzinami zastępczymi i w 2021 

roku rodzin zastępczych było 17, w których umieszczono 114 dzieci. Dyrektor wyjaśniła, 

że najwięcej jest rodzin spokrewnionych, ale są również niespokrewnione i zawodowe, 

w tym dwa pogotowia i dwa rodzinne domy dziecka. 

 Następnie Dyrektor zwróciła uwagę, że w przedstawionych materiałach znajduje 

się wykaz potrzeb na 2022 rok, który jest potrzebny aby zamknąć całe sprawozdanie. 

Dyrektor wyjaśniła, że wykaz potrzeb z zakresu pomocy społecznej jest to realizacja 

wszystkich programów przyjętych przez Radę Powiatu oraz zwiększenie miejsc w Domu 

dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży. Dyrektor dodała, że już otrzymała na 

ten cel środki, co pozwoli na zwiększenie o 5 miejsc, ponadto potrzebą jest 

zaopatrzenie mieszkania chronionego treningowego oraz utworzenie Zakładu 

Aktywności Zawodowej na terenie powiatu. Dyrektor poinformowała, że potrzebami w 

zakresie pieczy zastępczej jest szeroko pojęta promocja idei rodzicielstwa zastępczego 

oraz podniesienie standardu w rodzinach zastępczych i rodzinnych domach dziecka.  

 Radny Piotr Węglarski wyjaśnił, że z opisu wynika, iż kontrola w rodzinach 

zastępczych odbywa się na podstawie sprawozdań złożonych przez rodziny i zapytał czy 

jest to jedyna forma kontroli. 

 Dyrektor Dorota Siwicka poinformowała, że w placówkach opiekuńczo-

wychowawczych kontrole odbywają się systematycznie, natomiast w rodzinach 

zastępczych są to sprawozdania, ale oprócz tego każda rodzina jest objęta wsparciem 

koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej, który przynajmniej raz lub dwa razy w 

miesiącu odwiedza rodzinę zastępczą.  
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Ad. pkt 12 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu 
posiedzenia, a mianowicie podjęcia przewidzianych w porządku obrad XLVIII sesji Rady 
Powiatu uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany Uchwały Nr XLVII/390/2022 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 
marca 2022 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o 
opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/390/2022 Rady Powiatu w Kętrzynie z 
dnia 30 marca 2022 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi numer XLVIII/398/2022 (zał. nr 
5).  

 

 

b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 
trwałego zarządu 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o 
opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 

Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z 
tytułu trwałego zarządu, który został podjęty jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi 
numer XLVIII/399/2022 (zał. nr 6).  

 

c) wysokości środków finansowych na Budżet Obywatelski Powiatu 
Kętrzyńskiego na 2023 rok 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 Radny Krzysztof Tytman poinformował, że podczas posiedzenia Komisji Zdrowia 
radni dyskutowali inne możliwości postąpienia w tym roku z wydatkami na Budżet 
Obywatelski, w związku  
z trudną sytuacją, w jakiej znalazły się samorządy. Radny poinformował, że argumenty 
Zarządu zostały przyjęte przez komisję, o czym świadczy pozytywna opinia na temat 
projektu uchwały, ale jest też inne wyjście stosowane przez niektóre samorządy,  
a mianowicie zawieszenie Budżetu Obywatelskiego na podstawie ustawy o pomocy 
uchodźcom z Ukrainy.  

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że w pierwszym roku na Budżet 
Obywatelski Powiat przeznaczył kwotę 100 000 zł, ale wtedy sytuacja ogólna oraz 
finansów była zupełnie inna, natomiast od dwóch lat jest to kwota 25 000 zł. Starosta 
stwierdził, że jest zwolennikiem podtrzymania idei Budżetu Obywatelskiego w kwocie 
25 000 zł, ponieważ jest on dedykowany tym podmiotom, które nie mogą składać 
wniosków w ramach dotacji dla organizacji pozarządowych, a wypełniają ważne 
funkcje powiatu np. Ochotnicze Straże Pożarne, Koła Gospodyń Wiejskich czy 
Społeczna Straż Rybacka. Starosta poinformował, że w tym roku również Społeczna 
Straż Rybacka zwróciła się z prośbą o dofinansowanie zakupu kamery termowizyjnej i 
na takie zadanie mogłyby zostać przeznaczone środki z Budżetu Obywatelskiego, jeśli 
mieszkańcy na nie zagłosują. Starosta wyjaśnił, że Społeczna Straż Rybacka poza 
działaniami związanymi z kontrolowaniem przestrzegania ustawy o rybactwie oraz 
walką z kłusownictwem prowadzi również prace porządkowe terenów przy jeziorach.  
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie w sprawie wysokości środków finansowych na Budżet Obywatelski Powiatu 
Kętrzyńskiego na 2023 rok, który został podjęty jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi 
numer XLVIII/400/2022 (zał. nr 7).  

 

d) zmian w budżecie powiatu na rok 2022 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o 

opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 202, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi numer XLVIII/401/2022 (zał. nr 8).  

 

Ad. pkt 13 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt protokołu: 

 z XLVII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie w dniu 30 marca 2022 r. – został przyjęty 

jednogłośnie głosami 15 „za”; 
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Ad. pkt 14 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła 

XLVIII sesję VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 14:50. 

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  
w Kętrzynie 
 
/-/ Urszula Baraniecka 


